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Vážení spoluobčané,
čas sice odpočítává hodiny a minuty pořád stejně, ale zdá se mi,

a možná je to tou uspěchanou dobou, že běží nějak rychleji. Opět se 
nám přiblížil konec roku, období, kdy bychom se měli ohlédnout za sebe, 
trochu zpomalit a zrekapitulovat, jaký ten končící rok 2023 byl, co se nám 
podařilo či nepodařilo udělat.

V posledních měsících roku 2023 připravujeme projekty na investiční 
akce  na  rok  2024.  Plánů  by  bylo  mnoho,  ale  prvořadá  je  výstavba 
nového veřejného osvětlení. Jak jsem již informovala realizace by se 
měla  uskutečnit  v  kooperaci  se  společností  E.ON  Energie,  a.s. 
Projektová dokumentace na tuto akci stále není dokončena, a tak i naše 
obec musí mít připravenou finanční rezervu na tuto akci. Na posledním 
zasedání  zastupitelstva  bylo  odsouhlaseno  podání  žádosti  o  dotaci
z Jihomoravského kraje na novou autobusovou zastávku Na Kopci. Je 
připravena  projektová  dokumentace  na  opravu  střechy  budovy 
mateřské školy. Projekt na výměnu rozvodů elektřiny a opravu vnitřních 
prostor v budově vrátnice v areálu průmyslové zóny bude dokončen 
začátkem roku 2024.  V příštím roce bychom také chtěli opravit v budově 
obecního úřadu schodiště a podlahy v kanceláři a na chodbě. 

První  prosincovou  sobotu  jsme  v  naší  obci  slavnostně  rozsvítili 
vánoční  strom.  S  touto  akcí  je  spojeno  velké  úsilí  členů  sboru 
dobrovolných hasičů, kteří musí tento strom ukotvit a rozvěsit osvětlení. 
Poslední dobou vyvstává i velký problém s pořízením vhodného stromu. 
Pokud by někdo z občanů chtěl poskytnout ze svého pozemku na další 
období vhodný jehličnan, prosím kontaktujte obecní úřad.

Nadchází nám opět zimní období a s tím i spojená údržba místních 
komunikací, které často brání zaparkovaná auta. Z toho důvodu žádám 
majitele automobilů, aby parkovali svoje vozidla, pokud možno na svých 
pozemcích.  Pokud  nevhodně  zaparkované  vozidlo  bude  bránit  při 
prohrnování komunikace, nebude tato komunikace prohrnuta.

Chtěla bych také poděkovat všem spolkům a organizacím působícím 
v naší obci za jejich činnost, která je obohacením veřejného života v naší 
obci.

Jménem obecního zastupitelstva, zaměstnanců obce i jménem svým 
přeji všem příjemné prožití vánočních svátků a do nadcházejícího 
nového roku 2024 přeji všem zdraví, pohodu a úspěchy v osobním
i pracovním životě.
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Starostka obce
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Jana Sedláková
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Slova předsedů složek

Vážení spoluobčané,
blíží se konec roku a tímto bych chtěl připomenout činnost našeho 

sboru v uplynulém čtvrtletí.
Uspořádali  jsme  Kateřinskou  zábavu  –  v  sobotu  25.  11. 

Návštěvnost  nevybočila  z  dlouhodobého  průměru.  Ti,  co  přišli,  své 
účasti nelitovali, obzvlášť, když byla zábava zpestřena o vystoupení 
„Ivana Mládka“. 

Následující víkend  jsme u doškové chaloupky  rozsvítili  „Vánoční 
strom“.  Rozsvícení  nám  ztížilo  zimní  počasí.  Po  dlouhé  době 
rozsvícení navštívili i jedovničtí muzikanti s koledami. Děti poslaly přes 
100 přání Ježíškovi. Za kulturní vystoupení musíme poděkovat dětem 
z  Mateřské  školy  Senetářov  a  paní  ředitelce  a  učitelkám  MŠ  za 
přípravu. Pěkné představení si připravili i Krásenští divadelní ochotníci, 
kteří jsou v tomto období limitováni časem, a i přesto si našli chvilku, 
aby nás pobavili. Bylo připraveno vařené maso, svařák, nově dětský 
punč a jiné občerstvení. Je třeba poděkovat všem, kteří se podíleli na 
přípravě, průběhu a úklidu této akce.

Největší odměnou pro pořadatele je účast spoluobčanů. Z tohoto 
pohledu  je  to  každým  rokem  slabší.  Jako  kdybychom  se  nechtěli 
vzájemně potkat, posedět, povykládat.

Po sportovní stránce byl letošní rok o něco bohatší. V letošním roce 
proběhla Velká cena Blanenska, Okresní liga mládeže Blansko a také 
jsme  pokračovali  v  účasti  Okresní  dětské  ligy  Prostějovska.  Také 
musíme  připomenout  účast  družstev  dorostenců  a  družstva  žen
a účast jednotlivců na Mistrovství ČR.

Podle mého názoru jsme se ve sportovní stránce posunuli o hodný 
kus dál. 

Co se týká  akcí, tak jsme letos nově uspořádali závody 60 m a 100 
m překážek. Dále opět proběhlo u nás okresní kolo 60 m a 100 m 
překážek a zajišťovali jsme také prodej občerstvení na Mistrovství ČR
v Brně.

V tomto období probíhá vyhlášení celkových výsledků za tento rok. 
O  konečném  umístění  našich  družstev  jsem  Vás  již  informoval
v minulém zpravodaji.

7. 10. u nás proběhlo okresní kolo hry Plamen. Závodů se zúčastnilo 
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skoro  400  dětí.  Trať  byla  náročná,  ale  spravedlivá.  Sklidili  jsme 
pochvalu od vedoucích, závodníků i rozhodčích. 

Za  případná  omezení  se  ještě  jednou  všem  spoluobčanům 
omlouvám.  Všem  sportovcům  chci  také  poděkovat  za  vzornou 
přípravu a reprezentaci.

Výjezdy:
- 25. 11. požár kotelny RD Lipovec
- 4. 12. – taktické cvičení Senetářov

Na  podzim  se  opět  uskutečnil  sběr  železného  šrotu,  sběr 
elektrických spotřebičů a papíru. 

Výroční  valná  hromada  proběhne  6.  1.  2024.  Program  bude 
upřesněn v pozvánkách. 

Na 1. čtvrtletí příštího roku připravujeme:
- pátek - 19. 1. – vystoupení divadelních ochotníků z Krásenska   
- sobota-  10. 2. – masopustní průvod – zveme všechny do průvodu
- pátek  -  23.  2.  – mše  svatá  za  zemřelé  a  živé  hasiče  –  začátek

v 17.00 hodin  (poté posezení  v  hasičské  zbrojnici  s  promítáním 
vzpomínkových videí).

- sobota - 16. 3. – předpokládaný termín pro „Hodové posezení“
Proběhne  pouze  v  hasičské  zbrojnici  jako  posezení  u  piva
a „něčeho na zub“.

Dále nás v příštím roce čekají oslavy 130. výročí založení sboru. 
Termín a program oslav bude včas zveřejněn.

Na závěr bych chtěl dětem popřát splněná vánoční přání a krásné dárky 
pod stromečkem a dospělým klidné a pohodové vánoční svátky. Nový rok ať 
je lepší než byl starý.

Josef Šenk
 starosta SDH

AC Senetářov
Konec roku se nezadržitelně blíží, a tak bychom vás na závěr roku rádi 

informovali  o  některých  akcích,  kterých  jsme  se  v  poslední  době 
zúčastnili. Šlo především o dvě zajímavé události.

V pátek 6. října se v osm hodin večer velká část našeho týmu vydala na 
Křtinskou stovku, stejně jako v minulém roce. Obvykle se chodí Křtinská 
padesátka, která startuje v sobotu ráno, ale dá se absolvovat i trať 100 
kilometrů, na kterou vždy několik dobrodruhů vyrazí. Letošní podzim byl 
nádherný a podmínky pro turistiku skvělé. Našemu týmu zabralo zdolání 
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MŠ Senetářov
Začátek nového roku se nám vydařil, děti se krásně zadaptovaly, 

zvládly těžké období odloučení od rodičů a spokojeně chodily do naší 
mateřské školy. Ve školce je provázel pestrý program plný divadel, her, 
či aktivit s rodiči.

V  měsíci  říjnu  nás  čekal  společný  den  s  dětmi  a  jejich  rodiči
– Bramboriáda. Pro děti bylo připraveno mnoho úkolů, odměn a také 
cen  pro  rodiče,  kteří  měli  za  úkol  přinést  ochutnávku  svého 
bramborového  salátu.  Dále  jsme  společně  se  školkou  Krásensko 
prožili den s jógou. Kde se děti učily správnému dýchání a protahování 
těla. Společně jsme se také vydali do MŠ Kotvrdovice, kde jsme shlédli 
divadlo O Šípkové Růžence. 

Začátkem  měsíce  listopadu  jsme  zavzpomínali  na  naše  blízké 
zemřelé a vydali jsme se na místní hřbitov. Děti zde mohly na rodinném 
hrobě  zapálit  svíčku. A    někteří  z  dětí  také  zavzpomínaly  i  na  své 
domácí mazlíčky, kterým nechaly hořet svíci u hlavního kříže. V naší 
školce dbáme na správnou výslovnost dětí a tak ve spolupráci s PPP 
Blansko u nás probíhá logopedická depistáž, její součástí je orientační 
zhodnocení rovin řeči, jako je skladba vět, užívání gramatiky, sluchové 
vnímání a slovní zásoba. Dále jsme měli velikou radost z uskutečnění 
projektu  Babičko,  dědečku  pojďte  nám  číst.  Zavítal  za  námi  opět 
dědeček  naší  kamarádky  p.  Pospíšil  a  dětem  vyprávěl  pohádku
O Budulínkovi, o které si také společně popovídaly. Děti se jako každý 
rok  velice  těšily  na  první  sníh,  který  jsme  společně  chtěli  přivolat 
pomocí sv. Martina. A  tak  jsme navštívili místní  ranč –  rodinná stáj 
SEN.  Děti  tu  měly  možnost  projet  se  na  koni,  vyzkoušet  si 
hřebelcování, krmení a dozvěděly se spoustu zajímavých  informací 
spojených s péčí o koně. Tímto děkujeme paní majitelce a správkyni 
areálu  za  skvělý  zážitek.  Shlédli  jsme  divadlo  Tetiny    společně
s  dalšími  školkami  MŠ  Krásensko,  MŠ  Kotvrdovice  a  nově  jsme 
navázali spolupráci s MŠ Krasová. V  letošním roce jsme pro rodiče
s  dětmi  připravili  adventní  dílničky,  kde  si  společně  mohli  vyrobit 
spoustu vánočních dekorací ke zkrášlení svých domovů. 

V měsíci prosinci náš už tradičně čekalo vystoupení ve spolupráci
s OÚ a hasiči Senetářov při rozsvěcování adventního stromu v naší 
obci. Letošní vystoupení se dětem velice povedlo i navzdory těžkým 
podmínkám. Hned 5.12. do naší školky zavítal sv. Mikuláš se svojí 

ŠKOLA a ŠKOLKA
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trasy  přibližně  20  hodin  a  30  minut,  což  je  na  100  kilometrů  krásný 
výsledek.

Druhá událost se konala v Třeboni. Tentokrát nešlo o turistickou akci, 
ale výjimečně spíše o běžecké klání. V sobotu 15. října se v Třeboni sešlo 
více než dva  tisíce vytrvalců na  různých  tratích. Rychlé  rovinaté  trasy
s oficiální certifikací v krásné přírodě CHKO Třeboňsko a ideální běžecké 
počasí,  to byla záruka dalšího skvělého zážitku. Z našeho  týmu  jsme 
vyrazili  ve  třech  lidech.  Dva  členové  našeho  týmu  si  zvolili  trať 
půlmaratonu  (21,1 km) a  jeden náš člen se  rozhodl pro  trať maratonu 
(42,2 km). V případě půlmaratonu bývá běžec na trati v průměru kolem 
dvou hodin a v případě maratonu to bylo tentokrát téměř 4 hodiny a 30 
minut. Uběhnout maratonskou trať již tedy chce solidní přípravu. Naštěstí 
se všichni dostali ve zdraví do cíle a odnesli si dobrý pocit.

Na  závěr  bychom  vám  rádi  popřáli  hezký  zbytek  roku,  příjemně 
strávené  vánoční  svátky  a  v  novém  roce  především  hodně  zdraví
a osobní pohody. A pokud si najdete čas na jakýkoli pohyb na čerstvém 
vzduchu, k vašemu zdraví a pohodě to jen přispěje.

Mgr.  Roman Kuběna

ZAHRÁDKÁŘI
Vážení spoluobčané, 

dovolte  mi,  abych  zde  za  Základní  organizaci  českého 
zahrádkářského svazu Senetářov sumarizoval ve stručnosti činnosti 
organizace za uplynulé pololetí:

- dne 22. 10. se uskutečnila výborová schůze, na které se řešila 
organizace brigády a plán činnosti do konce roku

- dne 24. 10. proběhla brigáda s podzimní údržbou zeleně a keřů 
především v okolí rybníku u kostela a v parku ve středu obce 

Jménem výboru i členů spolku bych rád poděkoval obci Senetářov 
za finanční podporu spolku v uplynulém roce. 

Dovolte mi, abych Vám popřál pokojné a radostné prožití 
vánočních svátků a vše nejlepší v novém roce.

Za výbor ČSZ v Senetářově 
Michal Zouhar



– 7 –

družinou  a  obdaroval  děti  balíčky.  Touto  cestou  děkujeme  za 
spolupráci při ztvárnění sv. Mikuláše, anděla a čerta ředitelce z MŠ 
Bukovinka  a  panu  Vozarovi.  V  posledním  kalendářním  měsíci  se
s dětmi těšíme také na Ježíška a dárečky, letos tomu nebylo jinak. Ve 
školce jsme si vykouzlili krásnou vánoční atmosféru a my dospělí jsme 
se  těšili  z  rozzářených  očiček  dětí  u  stromečku  s  nadílkou.  Děti
s radostí a láskou vyráběly přáníčka pro nejstarší občany Senetářova
a při vycházkách do naší malebné vesničky je dávaly do schránek, aby 
alespoň  touto  cestou  věděli,  že  na  ně myslí  i  ti  nejmenší  občané. 
Nejkrásnější  odměnou  pro  děti  bylo  nejen  osobní  poděkování  od 
občanů,  ale  i  malé  pohoštění  mlsůtkou,  které  bylo  posilnění
k pokračování  v další  cestě. Děti  to nejen potěšilo,  ale  sami  zažily 
radost z radosti druhých.

Na školní zahradu byl pořízen nový herní prvek – tabulové pexeso, 
který byl financován z projektu OPJAK. 

Dále také velice děkujeme rodičům a občanům Senetářova za sběr 
papíru, který do MŠ vozíte. Finanční prostředky jsou použity pro děti
z MŠ. Další termín sběru plánujeme na začátek měsíce ledna. 

Všem občanům Senetářova přejeme klidné prožití Vánočních 
svátkůa v Novém roce radost, klid, pohodu a hlavně zdraví. 

Za kolektiv MŠ Veronika Golisová

Základní škola a mateřská škola Podomí
Nejkrásnější svátky v roce jsme v naší škole přivítali akcemi, které 

se  v  tomto  čase  staly  již  tradicemi:  6.  prosince  naši  školu  navštívil 
Mikuláš a žáci devátého ročníku v tento den připravili pro celou školu 
Mikulášský  turnaj  s mnoha sportovními,  vědomostními  i  zábavnými 
disciplínami.   Adventní odpoledne v ZŠ Podomí se  letos výjimečně 
konalo v neděli, což však nebylo překážkou a akce se  i  letos  těšila 
hojné účasti veřejnosti. Zaměstnanci školy, bývalí  i současní učitelé
a žáci, někteří  rodiče a členové spolku Barvínek byli návštěvníkům 
nápomocni  s  více  než  dvaceti  tradičními  i  netradičními  nápaditými 
dílničkami. Děti  si  tak mohly  vyrobit  pěkné  dárečky  pro  sebe  i  své 
blízké.  Žáci  devátého  ročníku  během  tohoto  odpoledne  opět 
zorganizovali  charitativní  stánek,  kde za symbolické ceny prodávali 
předem  vysbírané  použité  hračky  a  drobné  vlastnoručně  vyráběné 
vánoční  dekorace.  Na  místě  utrženou  částku  8200,-  Kč  spolu
s  výtěžkem  z  online  sbírky  věnují  na  pomoc  obětem  a  uprchlíkům
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z konfliktu v Súdánu, kde zuří občanská válka. Sbírka pokračuje ještě 
do  6.ledna  2024  na  portálu  Darujme.cz  a  i  vy  můžete  přispět  na   
https://www.darujme.cz/2408111.  Za  případné  příspěvky  vám  patří 
velké díky. V podvečer pak návštěvníky potěšilo divadelní zpracování 
známé pohádky S čerty nejsou žerty v podání divadelního souboru
z Pivína. Doufáme, že druhá adventní neděle v naší škole tak byla opět 
příležitostí  pro  příjemné  mezigenerační  setkání  a  navození  hezké 
vánoční atmosféry.

Také ti, co na Adventním odpoledni v neděli 10. prosince nebyli, si 
však ve škole předvánoční  čas  řádně užili. Ve všech  třídách se  již 
dlouho  před  Vánocemi  zabývali  tvořením  drobných  dárečků
a vánočních dekorací, školu navštívilo Divadélko pro školy, některé 
třídy  využily  předvánoční  sněhové  nadílky  a  vyrazily  na  běžky
a všechny třídy si připravily kulturní program, se kterým vystoupili na 
celoškolní besídce v pátek 22.prosince.

Konaly  se však  i  jiné akce: uskutečnila  se školní  kola Olympiád
z českého a anglického jazyka, dějepisu a po Novém roce se uskuteční 
i Olympiáda ze zeměpisu a biologie; školu znovu navštívil Tino Deželic, 
aby  si  s  dětmi  anglicky  povídal  (nejen  o  Vánocích);  o  bezpečném 
chování  si  s  dětmi  besedovali  během  několika  setkání  hasiči, 
záchranářka  či  odborník  na  kyberprostor.  Výuka  bývá  pravidelně 
oživována inovativními aktivizujícími metodami. Díky redakčnímu týmy 
ze 7. třídy pravidelně vychází školní časopis. Žáci 7. a 8. ročníku se 
pokusili získat dotaci na svoje zamýšlené projekty: velikonoční stezku 
pro veřejnost a vytvoření relaxační zóny v parku před školou. 

Dobrovolníci  z  druhého  stupně  se  17.  listopadu  podíleli  na 
organizaci stezky pro veřejnost „Za regionálními pověstmi“.   Jednalo 
se o jednou z akcí, kterou jsme si v listopadu připomněli 110. výročí 
narození  významného  podomského  rodáka  prof.  Ervína  Černého 
Křetínského. Tento lékař, historik a laický archeolog při svých toulkách 
Drahanskou vrchovinou odhaloval střípky z místní minulosti a neváhal 
se  o  ně  s  námi  podělit.  Byl  nejen  autorem  odborných  historických 
publikací a objevitelem zaniklých středověkých osad v našem kraji, 
psal také verše, povídky a spolupodílel se na vytvoření několika sbírek 
regionálních  pověstí.  Byl  vynikající  kreslíř  a  je  dodnes  uznávaným 
odborníkem v oblasti ORL. O jeho odkazu svědčila výstava konaná 
během listopadu v městské knihovně ve Vyškově či veřejná beseda 
Život a dílo prof. E. Křetínského.

Během listopadu a prosince byla dokončena oprava běžecké dráhy 
a hřiště za školou. Vzniklo zde i nové doskočiště, venkovní posilovna

https://www.darujme.cz/2408111
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Mgr. J. Kocmanová

Spolek Muzeum Senetářov

Vážení spoluobčané,
blíží se konec roku tak mi dovolte, abych Vás seznámil s činností 

našeho spolku od posledního vydání Senetářovských listů k dnešnímu 
dni.

Jak jsem Vás informoval v minulém vydání, naše činnost v tomto 
období byla především zaměřena na splnění některých bodů plánu 
činnosti, které  jsme si na  letošní  rok vytyčili a v průběhu roku  ještě 
nesplnili.  Jedním  z  bodů  bylo  uspořádat  pro  členy  spolku  a  jejich 
rodinné příslušníky zájezd. Tato akce se uskutečnila 8.10.2023.

Za účasti 28 dospělých osob a 12ti dětí  jsme navštívili Muzeum
v  přírodě  Rymice.  Jednalo  se  o  návštěvu  několika  památkově 
chráněných domů. Tyto domy byly pokryty doškovou střechou, tak jako 
naše muzeum. V každém z nich byla přiblížena různá řemesla, kterými 
se naši předci na vesnici živili. V rámci prohlídky byla také návštěva 
expozice  v  bývalém  statku  a  prohlídka  dřevěného  větrného mlýna, 
který se v době provozu mohl celý otáčet tak, aby mohl využít směru 
větru. Po prohlídce v Rymicích jsme jeli do nedalekého Holešova. Tam 

a relaxační zóna, opraveno bylo i oplocení areálu. Slavnostní otevření a 
uvedení hřiště do provozu se však uskuteční až na jaře. Rekonstrukce 
hřiště byla uskutečněna díky finanční podpoře z projektu EU a obce 
Podomí.

Také interiér školy je průběžně renovován: všechny třídy prvního 
stupně byly dovybaveny interaktivní tabulí, druhý stupeň širokoúhlými 
projektory.  Do  školního  poradenského  centra  a  společných  prostor 
školy byl pořízen nový nábytek a na svoji renovaci čeká také cvičná 
kuchyňka.

Moderní  výuka  s  individuálním  přístupem  nám  není  lhostejná. 
Stejně tak si vážíme i práce nepedagogických pracovníků v naší škole, 
proto jsme se koncem listopadu připojili k celostátní výstražné stávce 
proti  zamýšleným  vládním  opatřením.  Omlouváme  se  za  případné 
způsobené obtíže a děkujeme za vaši podporu.

Děkujeme všem za projevenou přízeň v roce 2023 a budeme se těšit na 
setkání v roce 2024, například na školním plese, který připravujeme v pátek 
26. ledna 2024. Přejeme všem spokojené prožití svátků vánočních.
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Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 23.10.2023
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhu dvanáctého zasedání paní 

Magdu Vargovou a ověřovateli zápisu pana Josefa Šenka a pana 
Romana Kyjovského

3] schvaluje koncept Projektové dokumentace pro společné územní
a  stavební  řízení  pro  novou  výstavbu,  zpracovaný  společností 
ODEHNAL PROJEKT s.r.o., se sídlem 9. května 1179/11, 678 01 
Blansko

4] schvaluje Dodatek č. 1 Smlouvy o dílo na „Zpracování projektové 
dokumentace  pro  společné  územní  a  stavební  řízení  pro  novou 
výstavbu“, uzavřené se společností ODEHNAL PROJEKT s.r.o. se 
sídlem 9. května 1179/11, 678 01 Blansko

5] schvaluje kupní cenu 20,- Kč/m2 za pozemek parc.č. 1131 v k.ú. 
Senetářov o výměře 2 462 m2

6] schvaluje Kupní smlouvu mezi Obcí Senetářov a panem K.J.
7] ruší  usnesení  číslo  30/5/2023  ze  dne  15.02.2023  o  poskytnutí     

investičního příspěvku pro rok 2023 ve výši 150 000,- Kč na nákup 
interaktivního  displeje  pro  Mateřskou  školu  Senetářov, 

jsme  po  krátké  svačinové  přestávce  navštívili  místní  zámek.  Po 
prohlídce  zámku  a  zámecké  zahrady  jsme  se  vraceli  domů.  Tento 
zájezd jsme ukončili posezením v klubovně.

Během  listopadu  jsme  (dle  plánu  činnosti)  provedli  obložení 
podhledu  palubkami  v  zadní  části  budovy  potravin  u  vstupu  do 
klubovny.  Dále  jsme  provedli  zhotovení  přístřešku  na  dřevo  za 
klubovnou. Tímto, dá se říct, jsme splnili to co jsme si pro letošní rok 
vytyčili.  Plán  činnosti  na  příští  rok  si  vytyčíme  na  Valné  hromadě 
počátkem roku 2024.

Závěrem  děkuji  všem  příznivcům  za  podporu  naší  činnosti
v průběhu celého letošního roku.

Všem spoluobčanům přeji jménem svým a členů spolku šťastné
a veselé prožití svátků vánočních. Do nového roku pak hlavně zdraví
a také alespoň trochu potřebného štěstí.

Za Spolek Muzeum Senetářov
Zouhar Antonín
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příspěvkovou organizaci, se sídlem Senetářov 74
8] schvaluje investiční příspěvek pro rok 2023 ve výši 109 000,- Kč na 

nákup  interaktivního  displeje  pro  Mateřskou  školu  Senetářov, 
příspěvkovou organizaci, se sídlem Senetářov 74.

9] schvaluje záměr pořízení elektromobilu
10]schvaluje Provozní řád a řád údržby víceúčelového hřiště s umělým 

povrchem
11]neschvaluje  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku  parc.č. 

754/1 v k.ú. Senetářov o výměře 100 m2
12]neschvaluje  budoucí  prodej  části  pozemku  parc.č.  754/1  v  k.ú. 

Senetářov o výměře 100 m2
13]schvaluje  zakoupení  lamp  veřejného  osvětlení  do  areálu 

průmyslové zóny do  maximální výše 100 000,- Kč s tím, že lampy 
budou  dodány  společností  LIGHTRONIC,  s.r.o.,  se  sídlem 
Kotvrdovice 117, 679 07 a montáž provede pan Milan Musil, trvale 
bytem Lažánky 180, 678 01 Blansko

14]schvaluje vypracování projektové dokumentace na stavební úpravy 
prvního  nadzemního  podlaží  a  zateplení  budovy  vrátnice    paní 
Lenkou  Kotisovou,  se  sídlem  Barachov  310,  679  06  Jedovnice 
s cenovou nabídkou 46 000,- Kč

15]schvaluje gratulace s předáváním dárků v hodnotě 500,- Kč formou 
dárkového  poukazu  k  nákupu  v  místním  smíšeném  zboží
a zakoupení kytice občanům, kteří dovršili 70, 75, 80, 85, 90 a více let.

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 20.11.2023
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhu třináctého zasedání paní 

Magdu  Vargovou  a  ověřovateli  zápisu  pana  Antonína  Ševčíka
a pana Romana Kuběnu

3] schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023
4] schvaluje Smlouvu o připojení k distribuční soustavě z napěťové 

hladiny nízkého napětí č. 9002197701
5] schvaluje  výši  místního  poplatku  v  částce  600,-  Kč/občan  nebo 

nemovitost/rok za obecní systém odpadového hospodářství
6] schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství
7] schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku ze psů
8] schvaluje výši místního poplatku z pobytu v částce 25,- Kč/osoba

a za každý započatý den pobytu
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9] schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku z pobytu, 
10]schvaluje podání žádosti o dotaci z Národního programu Životní 

prostředí – Národního plánu obnovy na pořízení nákladního vozidla 
kategorie L7 a pověřuje starostku obce Janu Sedlákovou podáním 
žádosti o dotaci

11]schvaluje zplnomocnění starostky obce Jany Sedlákové k podpisu 
Smlouvy o dílo na     akci  „Stavební úpravy prvního nadzemního 
podlaží a zateplení budovy vrátnice“   paní Lenkou Kotisovou, se 
sídlem Barachov 310

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 11.12.2023
Zastupitelstvo obce Senetářov:
1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje zapisovatelkou zápisu o průběhučtrnáctého zasedání paní 

Magdu Vargovou a ověřovateli zápisu pana Svatoslava Jahodu a 
pana Ondřeje Ševčíka

3] schvaluje Střednědobý  výhled  rozpočtu  obce Senetářov  na  roky 
2025 - 2026

4] schvaluje Rozpočtové provizorium Obce Senetářov pro rok 2024
5] schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy Senetářov, 

okres Blansko, příspěvková organizace, Senetářov 74 na roky 2025 
– 2027

6] schvaluje  neinvestiční  příspěvek  ve  výši  500  000,-  Kč  pro 
příspěvkovou organizaci Mateřská škola Senetářov, Senetářov 74 
na rok 2024

7] schvaluje  rozpočet  Mateřské  školy  Senetářov,  okres  Blansko, 
příspěvková  organizace,  Senetářov  74  na  rok  2024  ve  výši
3 125 000,- Kč

8] schvaluje Smlouvu o nájmu hrobového místa
9] schvaluje  finanční  částku  na  služby  sociální  prevence  ve  výši

10 500,- Kč
10]schvaluje finanční částku na služby sociální péče ve výši 59 500,- Kč
11]schvaluje uzavření Smlouvy o příspěvku na spolufinancování sítě 

sociálních služeb s Městem Blansko, se sídlem nám. Svobody 32/3, 
678 01 Blansko

12]schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Senetářov o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství

13]schvaluje  Pravidla  pro  poskytování  individuálních  dotací
v Obci Senetářov na rok 2024

14]schvaluje  komisi  pro  posouzení  žádosti  o  individuální  dotace



Poplatek za odpady v roce 2024
V  roce  2023  uhradila  obec  Senetářov  za  všechen  svezený

a zlikvidovaný odpad částku  605 228,42 Kč, tedy při počtu 594 trvale 
žijících občanů a 24 rekreačních objektů se jedná o  částku 979 Kč/rok 
na jednoho občana. Pro rok 2024 firma Recovera Využití zdrojů a.s. 
avizovala  navýšení  o  cca  10  %  a  navíc  díky  schválenému 
konsolidačnímu balíčku je svoz odpadu nově zařazen, z původní 15% 
sazby,  do  21%  sazby  DPH.  Vzhledem  k  těmto  okolnostem  se 
zastupitelé obce Senetářov rozhodli zvednout výši poplatku za svoz
a likvidaci odpadu pro rok 2024 na 600,- Kč/občan nebo nemovitost
a rok. Poplatek je i nadále možné zaplatit jednorázově do 30. června 
nebo ve dvou platbách, a to do 30. června a 30. listopadu. Osvobození 
od poplatku zůstávají děti do 3  let  (včetně roku, kdy  tři  roky dovrší)
a osoby, které vlastní v obci dvě nemovitosti a v  jedné z nich není 
hlášena žádná osoba fyzická osoba; osvobození je poskytováno pouze 
z titulu vlastnictví k této druhé stavbě. Zároveň upozorňuji poplatníky, 
že  dojde-li  ke  změně  údajů  uvedených  v  ohlášení  (přistěhování, 
odstěhování, nárok na osvobození), je třeba změnu nahlásit do 15 dnů 
ode dne, kdy nastala.

Výpočet poplatku za likvidaci odpadů v roce 2023:
- svoz  a  likvidace  komunálních  odpadů:  387  142,11  Kč  (veškeré 
komunální odpady v roce 2023) : 618 (počet obyvatel 594 s trvalým 
pobytem + 24 rekreačních objektů) = 626,- Kč
- svoz a  likvidace všech odpadů: 605 228,42 Kč  (veškeré odpady
v  roce  2023)  :  618  (počet  obyvatel  594  s  trvalým  pobytem  +  24 
rekreačních objektů) = 979,- Kč

Místní poplatek ze psů se pro rok 2024 nemění. Stanoven je ve výši: 
150,- Kč/  pes a  rok,  za druhého a dalšího psa  téhož držitele 200,- 
Kč/pes a rok. Za psa jehož držitelem je osoba starší 65 let je poplatek 
stanoven ve výši 120,- Kč/ pes a rok a za druhého a dalšího psa téhož 
držitele, kterým je osoba starší 65 let   150,- Kč/pes a rok. Poplatek je 
splatný do 28. února. Dojde-li ke změně údajů (pořízení psa nebo jeho 
odhlášení) je poplatník povinen podat ohlášení nejpozději do 15 dnů 
ode dne, kdy změna nastala.

Poplatky  je možné uhradit  jak v hotovosti na obecním úřadě,  tak
i  bezhotovostním  převodem.  Číslo  účtu:  17622631/0100,  variabilní 
symbol: číslo popisné Vašeho domu.
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z rozpočtu obce Senetářov na rok 2024 ve složení Magda Vargová, 
Antonín Ševčík, Ondřej Ševčík

15]schvaluje záměr pronájmu pozemků parc.č. 1130, parc.č. 1182/5, 
parc.č. 1187/39 a parc.č. 1131 vše v k.ú. Senetářov

16]schvaluje ponechání cen nájemného nebytových prostor a služeb 
spojených s nájmem nebytových prostor ve výši roku 2023

17]schvaluje nájem nebytových prostor Senetářov č.p. 183, parc.č. st. 
255 v k.ú. Senetářov o výměře 100 m2, v ceně 293,90 Kč/m2, pro 
firmu SYNCO METAL s.r.o., se sídlem U Lihovaru 495, Černá Hora 
na dobu určitou od 01.01.2024 do 30.06.2024

18]schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  z  programu  Podpora  rozvoje 
venkova Jihomoravského kraje pro rok 2024, dotační titul Výstavba, 
obnova a údržba venkovské zástavby a občanské vybavenosti

19]schvaluje  komisi  na  výběr  dodavatele  na  nákup  elektromobilu 
SELVO s názvem projektu „Obec Senetářov – udržitelná městská 
doprava a mobilita“ ve složení Milan Musil, Josef Šenk, Svatoslav 
Jahoda a náhradník Jana Sedláková

20]schvaluje zřízení termínovaného účtu s automatickým obnovením 
vkladu na částku 15 milionů Kč s úročením 5,91 % na dobu 6 měsíců 
se společností Komerční banka a.s., se sídlem Na Příkopě 33 č.p. 
969, 114 07 Praha 1

21]schvaluje zplnomocnění starostky obce Jany Sedlákové k podpisu 
Smlouvy  na  zřízení  termínovaného  účtu  s  automatickým 
obnovením vkladu se společností Komerční banka a.s., se sídlem 
Na Příkopě 33 č.p. 969, 114 07 Praha 1

22]schvaluje  zplnomocnění  starostky  obce  Jany  Sedlákové  ke 
schválení rozpočtového opatření v závěru roku 2023 s tím, že na 
nejbližším  zasedání  zastupitelstva  obce  budou  zastupitelé
s rozpočtovým opatřením seznámeni. 

     Svoz komunálního odpadu

Leden:  5,19                      Únor: 2, 16                      Březen: 1, 15, 29
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Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně zdraví a spokojenosti.

Blahopřejeme !!!

 11.10. Meda Alexa č.p. 26

Jubilanti 10 - 12 / 2023

70 roků 11.12. Jarmila Pernicová č.p. 123

  24.12. Emilie Sotolářová č.p. 22580 roků

  29.12. Božena Kuncová č.p. 7695 roků

Senetářovské listy říjen – prosinec 2023, číslo 12, vydáno 22. prosince 2023. 
Periodický tisk územního samosprávného celku. Vychází 4 x ročně. V nákladu 
230 výtisků je dodáván zdarma do schránek domácností v Senetářově. Vydává 

Obec Senetářov, Senetářov 116, 679 06 Senetářov, IČO: 00637203, tel. 
516 442 424, e-mail: epodatelna@seznam.cz.  Evidenční číslo MK ČR E 24104.  

Za obsahovou správnost ručí autoři. Tiskové chyby vyhrazeny.

 25.10. Josefína Doleželová č.p. 160

 18.11. Ludmila Hladůvková č. 126 

ČEST JEJÍ PAMÁTCE !
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Nájem hrobových míst
V nadcházejícím roce končí platnost smluv za nájem hrobových 

míst na hřbitově v Senetářově. Zastupitelstvo obce Senetářov schválilo 
výši nájmu 50,- Kč za jedno hrobové místo/rok s tím, že nové smlouvy 
budou uzavírány v průběhu roku 2024. Smlouvy budou uzavírány na 
dobu 10 let. Při podepisování nových nájemních smluv je třeba, aby se 
na obecní úřad dostavil nejen nájemce hrobového místa, ale i osoba na 
kterou  právo  nájmu  hrobového  místa  přechází  v  případě  úmrtí 
nájemce. Pokud se na obecní úřad nedostaví obě osoby, smlouvu 
nelze uzavřít.

Na prohlídku betléma bude kostel sv. Josefa v Senetářově otevřený 
na Štědrý den 24. 12. v době od 13 do 15 hodin.

DIVADELNÍ  PŘEDSTAVENÍ
Krásenští divadelní ochotníci sehrají v pátek 19.01.2024 od 18:00 hodin v 
sále  kulturního  domu  v  areálu  průmyslové  zóny  divadelní  komedii 
„Manželský čtyřúhelník na horách“, která je volným pokračování komedie 
„Manželský  čtyřúhelník“.  Předprodej  vstupenek  zajišťuje  Obecní  úřad 
Senetářov, cena vstupenky je 60,-Kč.
Na co se můžete těšit? 
Osudy  čtyř  protagonistů  z  komedie  Manželský  čtyřúhelník,  která  se 
setkala  s  velkým  úspěchem,  nedaly  spát  autoru  Jakubu  Zindulkovi. 
Zamyslel se nad  tím, co z běžného života se do prvního dílu nevešlo 
například, kdo má vynášet smetí, proč se chlapi nikdy neptají na cestu, jak 
se  správně vymačkává zubní pasta,  co  koupit  za dárky atd. Nejen  to 
budeme řešit na horské chatě před Vánocemi.....

Pozvání na společné bruslení
Obdobně jako v předchozích letech jsem se rozhodl mezi vánočními 

svátky  v  sobotu  30.  12.  2023  od  12:00-13:00  zarezervovat  celou 
ledovou plochu na Zimním stadionu v Blansku. Bude možnost bruslit 
dle  chuti  a  na  1/3  ledové  plochy  vzít  hokejku  a  zahrát  si  s  pukem
i  „hokej“.  Příspěvek  bude  stanoven  na  místě,  odhaduji  cca  50 
Kč/osoba. Kvůli přezutí doporučuji být na zimním stadionu alespoň 20 
minut předem. 

Michal Zouhar, 775 268 161


	1: Str 16  - 1
	2: Str 2 - 15
	3: Str 14 - 3
	4: Str 4 - 13
	5: Str 12 - 5
	6: Str 6 - 11
	7: Str 10 -7
	8: Str 8-9

